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Vragen van de leden Gesthuizen en Jasper van Dijk (beiden SP) aan de 
Ministers van Economische Zaken en van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap 
over de tekortschietende financiering van Wageningen UR (ingezonden 
15 september 2014). 

Vraag 1
Kent u het artikel Breukink: «We kunnen de groei niet meer betalen»?1 

Vraag 2
Wat is uw reactie op dit artikel? 

Vraag 3
Wat is de oorspronkelijke reden dat de twee procent regel is afgesproken? 

Vraag 4
Herkent u het beeld dat Wageningen UR op deze manier in een nadeliger 
positie is dan andere universiteiten? Zo ja, meent u dat het terecht is dat nu 
gevraagd wordt om een aanpassing van deze situatie? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Bent u bereid om de regeling te heroverwegen? 

Vraag 6
Bent u voorts bereid om bij een mogelijke aanpassing van de financieringsre-
geling ook scherp te letten op mogelijke overschrijdingen van de Wet 
normering topinkomens?

1 http://resource.wageningenur.nl/nl/organisatie/show/Breukink-We-kunnen-de-groei-niet-meer-
betalen.htm
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